

2 May 2017

Media Release | 媒體發布

Transtar finalist in ACBA: 2017 Business Awards 全事興成功入選 ACBA - 2017 年企業大獎

Transtar selected as finalist in ACBA: 2017 Australia-China Business Awards

全事興成功入選ACBA - 2017澳大利亞 - 中國企業大獎

After winning the top award in 2014 and placing as a finalist in 2015, Transtar International Freight has again this year been selected as a finalist at the ACBA: 2017 Australia-China Business Awards. This year's nomination is in 2 categories *Business Excellence Award for Professional Services* and *Business Excellence Award for Cross-Border Investment*.

在2014年獲得頂尖獎和2015年入選企業大獎後，全事興國際貨運今年再次成功入選ACBA：2017澳大利亞 - 中國企業大獎。除此之外，今年更榮獲兩項新的提名，分別為，跨境投資卓越獎和專業服務卓越獎。

For more information about the finalist, visit [ACBA: 2017 finalists](#)

有關決賽入圍者的更多消息，請訪問 ACBA：2017決賽入圍者

The AustCham Westpac Australia-China Business Awards (ACBA) has for 24 years been a means of recognising companies that have worked to deliver Australian products or services to the Greater China region. These awards have grown in stature over the years and are now acknowledged as a high profile celebration.

澳大利亞 - 中國企業大獎 (ACBA) 舉行已達24年，得獎者被視作為大中華地區提供澳大利亞產品或服務的最佳機構。這些獎項的標準逐年提高，現在已經成為業界公認的最高級別的獎禮盛典。

The Professional Services Award recognises an Australian or Chinese company that has performed with excellence in professional services including accounting, administration, business management, business support, design, finance, hospitality management, IT, legal, supply chain & logistics, marketing and market research in Greater China over the past year. *The Cross-Border Investment Award* recognises a specific investment transaction (or series of transactions) undertaken over the past year by an Australian or Chinese company or consortium that has significantly strengthened the investment relationship between Australia and Greater China. The awards ceremony and winners will be announced in Beijing on 18 May, 2017.

此獎項一直致力於表彰對澳大利亞與大中華地區有貢獻的傑出各行企業，當中包括會計，行政，業務管理，業務支持，設計，金融，酒店管理，IT，法律，供應鍊和物流，市場營銷和市場研究等專業服務行業。

跨境投資獎是指澳大利亞、中國公司或聯盟過去一年所進行的具體投資交易（或一系列交易），這些交易幫助鞏固了澳大利亞與大中華地區關係。頒獎儀式將於2017年5月18日在北京舉行，獲獎名單屆時揭曉。

Our significant growth over the last three decades can largely be attributed to our unique service offering. We have a fully integrated business model where our people and facilities control and manage cargo movements across the entire supply chain – we go way beyond port-to-port; we take you door-to-door.

"I do think more Australian companies should be looking at China as an opportunity to increase sales and reduce costs. There is no doubt that it can be challenging, but if you partner with the right people and follow the local rules, the gains are significant". Hank Meyer, Group Managing Director.



Transtar International Freight

MELBOURNE | SYDNEY | BRISBANE | AUCKLAND | HONG KONG | SHANGHAI | SHENZHEN | QINGDAO | NINGBO | XINGANG | WUHAN | GUANGZHOU | XIAMEN | SINGAPORE | BANGKOK | KUALA LUMPUR

www.transtar.net